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9 listopada odbyło się kolejne posie-
dzenie Okręgowej Rady Lekarskiej,
które poprowadził przewodniczący, kole-
ga Stefan Sobczyński. Na sali, oprócz
członków rady, obecny był kolega
Michał Żukowski, wiceprzewodniczący
Okręgowej Komisji Rewizyjnej.

Na zebraniu podjęto jak zwykle
uchwały, które umożliwiają pracę admi-
nistracyjną izby, a więc dotyczące praw
wykonywania zawodu oraz wytypowania
kandydatów na konkursy ordynatorskie
i pielęgniarskie.

Przewodniczący ORL przedstawił protokół po kontroli
Naczelnej Komisji Rewizyjnej, która odbyła się w naszej
izbie w lipcu. Najważniejsze informacje zawarte we wnio-
skach to brak uchybień w pracy Okręgowej Komisji Rewi-
zyjnej oraz brak merytorycznych podstaw do odwołania
skarbnika. Wskazano także na konieczność uaktywnienia się
Komisji Finansów, której opinia mogłaby być istotna dla
decyzji skarbnika WIL, a także dla opinii OKR.

Jednogłośnie przyjęto stanowisko w sprawie konkursu na
leczenie stomatologiczne na rok 2008. Jest ono odpowie-
dzią na brak współpracy i porozumienia w kolejnym już
kontraktowaniu usług przez NFZ. Tekst całości znajduje
się na dalszych stronach Biuletynu i na stronie internetowej
Wielkopolskiej Izby Lekarskiej.

Wiceprzewodniczący ORL, szef Delegatury Kaliskiej,
kolega Krzysztof Hajdo, zaprezentował projekt Delegatury
– Ośrodka Szkoleniowego Wielkopolska Południowa w Kali-

szu. Obecnie wynajmowane pomieszczenia tej delegatury
jesteśmy zmuszeni opuścić do końca 2010 roku z powodu
zakończenia umowy dzierżawy. Nie zostanie ona prze-
dłużona, bo pomieszczenia przejmie właściciel budynku
na własne potrzeby. Należy więc już dziś zaplanować na-
jem nowego lokalu lub budowę siedziby. Omówiono wstęp-
nie możliwości budowy, a na następne posiedzenie rady
skarbnik przygotuje prezentację ujęcia obu inwestycji
(Poznań i Kalisz) w budżecie. Dopiero wtedy będzie można
podjąć decyzję o wpisaniu ich do budżetu WIL na na-
stępne lata.

Przewodnicząca Komisji Kształcenia Medycznego,
koleżanka Aldona Pietrasiak, przedstawiła problemy lekarzy
w świetle nowych przepisów, tj.:
� nowego regulaminu pomocy finansowej na kształcenie

medyczne,
� realizacji programu Staż podyplomowy, specjalizacja

(dyżury lekarskie) a nowe przepisy o czasie pracy
lekarzy,

� kierownik specjalizacji – lekarz wykonujący swój zawód
na podstawie stosunku pracy lub w ramach służby,

� informacji o rozporządzeniu ministra zdrowia z 27 czerw-
ca 2007 r. w sprawie umiejętności z zakresu węższych
dziedzin medycyny lub udzielania określonych świadczeń
zdrowotnych (Dz. U. z 11 lipca 2007 r.).
W związku ze zbliżającą się datą wejścia w życie

nowych przepisów unijnych (01.01.2008) o czasie pracy
lekarza, postanowiono, że głównym tematem następnego
posiedzenia rady będzie sytuacja lekarzy zatrudnionych
w szpitalach.

Omówienie posiedzenia Okręgowej Rady Lekarskiej
w dniu 9.11.2007 r.
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